

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry 劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry 陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister 彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間	主日崇拜	主日學
Worship	<u>Sunday Worship</u>	Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:15am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11.00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (**Zoom**) 帳號:846 1728 6280, 密碼:10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄姊 Seniors)

隔週二上午 10:00am Alternate Tue

迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午1:30pm Alternate Sun

以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri

以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)

週日下午 12:30pm Sun

以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri **國語團契 Mandarin Fellowship** 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粵語主日崇拜

2025年11月2日上午11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後1:3-11

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 36:7-9〉	主席
讚美詩	〈榮耀歸於真神〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者
【虔守主律	¥]	
詩歌	〈奇妙十架〉	會眾
【恭聆主道	道】	
讀經	〈出 19:1-6, 彼前 2:9〉	主席
證道	〈上帝子民的宣教使命〉	陳永康傳道
詩歌	〈差遣我〉	領詩/會眾
奉獻禱	告	主席
【主內相多	٤J	
歡迎/\$	報告	主席
同心讚	美〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值		
	<u>本主日</u>	下主日
主席	區以恆	楊揚
講員	陳永康傳道	梁定國傳道
司琴	譚陳寶賢	郭區以祺
領詩	陳俊榮	區以恆
司事	劉笑華, 尹向陽	陳愛娣, 呂明華
	梁陳瑞優	譚歐陽婉君
影音	黄國強,吳漢華	趙漢頤,梁隆海
11 月份主餐襄禮		
區以恆,歐陽婉君,尹向陽		

国语主日崇拜

2025 年 11 月 2 日上午 9:30 本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

安静默祷

【口唱心和赞美上帝】

序乐

,		
宣召	〈诗 95:1-3〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
祷告/主祷文	C	陈苏灵传道
主餐记念主		陈苏灵传道
【虚心受教敬拜	上帝】	
读经	〈太 9:35-38〉	主席
信息宣讲	〈收庄稼的人〉	刘春妍传道

【关怀互爱见证上帝】

回应诗歌

人们五及心և工巾』	
奉献祷告	主席
祝福	刘春妍传道
三一颂	会众
安静默祷	会众
家事分享	刘春妍传道

(我要顺服)

【崇拜后】祷告会

崇拜事奉配搭		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	张光裕	吴海宾
讲员	刘春妍传道	卢建恒牧师
领诗	许茉	牛丽华
圣餐司事	何彤	_
招待	牛丽华	王爱琴
儿童	蔡敏燕	武玉金
灯光影音	张绍亮	王继明

11月7日,7:30PM,无国语团契。

EM Sunday Worship

November 2, 2025 at 9:15 AM

Church Theme 2025

"MAKE EVERY EFFORT IN CHRIST" 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship Team Worship through Song:

Worship Through the Word:

International Day of Prayer for Persecuted Christians: Ministry of Presence (*Ps 34:18-19*)

Speaker: Pastor Michael Welbers

The Lord's Supper

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week November

Speaker Pastor Paul Chan

Sermon Notes & Questions

tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us

tinvurl.com/rcmbc-em-connekt Stay informed about ministries/events, request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

- 1. Join our EM Prayer Gathering today at 12:15pm in Room 204.
- 2. We invite you to our Joint Prayer Meeting this Wednesday from 7:30-8:30pm on Zoom; we will pray for the English Ministry.
- 3. This November Missions Month, we are hosting 4 guest speakers on different areas of Missions. Today we will pray for the Persecuted Church. Then we will learn about how to live out our faith and make an impact for Christ in our cities, schools, with people from other faiths, and with anyone with whom we may come in contact.
- 4. Join us to reach out to our neighbours every Sunday during Missions month and distribute gift bags, from 12:30-1:00pm. Please meet up at the church office door at 12:30pm.
- 5. Our church will hold a Chinese music evangelistic meeting this Saturday November 8th at 7:30pm.
- 6. For those giving by cheque, please make the cheque payable "Richmond Chinese Mennonite Brethren Church." The bank no longer accepts cheques made out to "RCMBC or Richmond Chinese MB Church."
- 7. Kind reminder to not park your vehicle in our church's Fire Lane.
- 8. Our church prepared a 2026 Calendar, which is ready to be picked up for each household.
- 9. December has been declared as Christian Faith Month in Richmond, and we have an opportunity to participate in two separate events. Go to https://tinyurl.com/rcmbchopeandlove to sign up. Contact Pastor Michael for more details.
- 10. Samaritan's Purse Christmas Shoeboxes campaign has begun. You may pick up the shoeboxes from our church's office. Please return the gift-filled boxes before Nov. 17th and also attach a \$12 donation for each shoebox. If you are interested in participating, please contact Ivy Pang, Jenny Lau, or Alice Wong.

- 1. 我們感謝陳永康傳道分享宣教信息,願主藉著信 息激勵我們導行福音廣傳的大使命,更為個人和 講員的信息禱告。
- 2. 本堂的宣教月,除了主日有各宣教事工講員以外, 這個月我們會為受迫害的教會禱告. 我們更鼓勵 大家參與派發福音刊物行動. 從本主日開始: 在粤 語崇拜後,用約 30 分鐘在指定地點分發刊物,今 天會在教會入口派發. 參加者請在 12:30 在教會 辦公室集合,其他11月9,16,23,30日容後通告。
- **3.** 教會聯合**網上祈禱會於本**星期三晚上 7:30-8:30 舉行, 誠邀弟兄姊妹出席為英語事工禱告。
- 4. 本堂將於本星期六晚上 7:30 舉行《陪著你走音 樂佈道會》,盼望大家邀請未信主的親朋参加(詳 情請参閱大堂海報)。
- 5. 溫馨提示:若您使用支票奉獻,支票抬頭請寫 "Richmond Chinese Mennonite Church", 銀行不再接受抬頭為"RCMBC"或 Richmond Chinese MB Church"的支票。
- 請會眾不要把車輛停泊在教會的走火通道上。
- 7. 列治文市定每年 12 月為基督教信仰月. 今年我們 有機會參與兩個不同的活動,請造訪 https://tinyurl.com/rcmbc-hopeandlove 報名。
- 8. 教會預備了 2026 年掛曆,每個家庭可以領取一份。
- 9. 撒瑪利亞聖誕鞋盒運動已開始,請有意參與的會 眾,可以到教會領取鞋盒,放滿簇新禮物後連同 \$12於11月17日前交回教會,詳情請與彭平原姊 妹,劉笑華姊妹或黃愷恩姊妹聯絡。
- 10. 今個星期五有 AWANA, 崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙 把椅子叠起移去左右兩旁,並且將禮堂外面雜誌 架等物件搬回到禮堂或儲物室。

上週崇拜出席人數 Last Week's Worship Attendance

CM 粤語 75 人 MM 國語 31 人 (+ZOOM 5 人) EM 英語 58 人 McP 國語主日兒童節目 6 人 cSS 兒童主日學 24 人 cSW 主日兒童崇拜 10 人

Awana (10/24) 38 人